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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 4. december 2023 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Kristian, Jeppe H., Henriette og Pia 
Afbud: Kennet, Caroline, Jeppe M., Stine, Gitte, Helene og Julie 
 
Gæster: 
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Oversigt over dagsordenspunkter 
 

SB058.23   Bemærkninger 2 

SB059.23 Organisering af skoleåret               3 

SB060.23 Meddelelser            3 

SB061.23 Økonomi            3 

SB062.23 Tilknytningsplan - evaluering (igen - igen)         4 

SB062.23 Evt. og punkter til næste møde          5                        

 
 
 
 
     
       

 

SB058.23  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen bemærkninger 
 

 

SB059.23  Organisering/planlægning af skoleåret. 
  

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:25 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Som altid skal I beslutte hvordan vi ønsker at organisere og planlægge det kommende 
skoleår. Vi har tre planlægningsdokumenter, som vi skal drøfte og beslutte. I første om-
gang drøfter vi dokumenterne, hvorefter de sendes til kommentering hos medarbejderne. 
I februar beslutter I de endelige planlægningsprincipper. 
 

• Pædagogisk ide og organisering 
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• Princip for fagfordelingen 

• Tids- og procedureplan 
 
 
Beslutning: 
 
Vi sender de tre tilrettede principper ud til medarbejderne til kommentering og derefter 
retur til beslutning i SB. 
 

 

SB060.23  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:25 – 18:10 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har en sygemeldt pædagog, en delvis tilbagevendende lærer samt 
to medarbejdere på tabt arbejdsfortjeneste.  
Rettighedsrådet: Intet nyt 
Elevrådet: Elevrådet har stået for æbleskiver til jule-klippe-klisterdagen. Vi skal tænke 
venskabsklasserne ind næste år. 
Madskolen: Vi er tæt på at kunne spise i to-holdskifte, men er det det, vi ønsker? Hvilke 
fordele og ulemper giver det? Vi drøfter det på mødet. Vi arbejder videre på sagen. 
NEST-klasserne: Lotte (0C) går på barsel ugen inden vinterferien. Mette bliver børneha-
veklasseleder, Nadia fastholder sin nuværende stilling og Louise Hvam Borup indtræder i 
Mettes stilling frem til sommerferien. 
Afkortet skoledag: Forslaget om at lægge 10 minutter i et fordybelsesbånd og ”stjæle” 10 
minutter af lektionen efter mødte ikke begejstring. Ledelsen har derfor udarbejdet et for-
slag, som jeg præsenterer på mødet. Vi har drøftet forslaget med koordinationsudvalget, 
hvor der var flere spørgsmål. Der arbejdes videre på en løsning. 
Julebal for medarbejderne og deres familier samt bestyrelsen og samarbejdspartnere. Jeg 
vedhæfter invitation – og håber, at jeg kan få en af jer til at være julemand. Sidste år var 
det Kristian, hvilket han var rigtig god til. 
Ipad: Vejlederne spørger om det er muligt, vi kan give eleverne fra 0. – 2. klassetrin deres 
iPad med hjem i januar/februar, da vi deltager i et læseprojekt – Read-it, der går ud på at 
læse så mange E-bøger som muligt. Vi sender besked ud til alle forældre i 0. til 2. klasse, 
om hvorvidt forældrene ønsker at bruge skolens eller egen devicer i projektets periode. 
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SB061.23  Økonomi   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:10 – 18:45 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT gennemgår status  
Status eftersendes eller medbringes på mødet. 
 
Økonomiske prioriteringer for skoleåret 2024-2025 drøftes. 
 
 
Beslutning: 
 
PT fremlagde besparelsesforslagene for 2024. 
De fremmødte godkendte budget 24, men da bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig - på 
grund af mange afbud, blev det besluttet, at PT indkalder til et skypemøde for de ikke 
fremmødte, så Budget 24 kan blive godkendt inden juleferien. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

SB061.23 Tilknytningsplan – Evaluering (igen)  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
18:45 – 19:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
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Hvordan fordeler vi klasserne til kommende skoleår? 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Har I brug for at blive klædt på til de aftalte områder? 

• Lidt om det at sidde i bestyrelsen 

• Hvad har man indflydelse på (principper, indsatser på skolen, økonomi, 
skolens retning m.v.) 

• Hvor mange og lange møder 

• Alle kan sidde i bestyrelsen 

• Inspirationsmøde for forældreråd en gang om året 

• Har I ønsker til bestyrelsen? 
 
(Spørgsmål og referat fra sidste SB-møde) 
Hvordan er det gået ude i klasserne? Hvad tager I med fra møderne? Er der noget, der 
skal ændres til kommende skoleår?  
Fint at komme ud til forældrene. Der kom ikke mange spørgsmål. Må højst vare 5-7 mi-
nutter, så vi ikke tager for meget tid fra de øvrige punkter. Vi sætter det på ved næste mø-
de. 
 
Beslutning: 
 
Punktet udsat 
 
 
 
 

Klasse Bestyrelsesmedlem 

0A+B+C Gitte 

1A+B Jeppe M. 

2A+B Gitte 

3A+B Jeppe H. 

4A+B Jeppe H. 

5A+B Louise 

6A+B Kennet 

7A+B Kennet 

8A+B Helene 

9A+B+C Kristian 

M1 + M2 Kristian 

M3 Evt. Louise 
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SB062.23  Evt. og punkter til kommende møder   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:20 – 19:30 
 

 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 

 

• Skolens principper 

• Godkendelse af afkortet skoledag 

• Lejrskole 
 

 
Mandag den 8. januar 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 5. februar 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 4. marts 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 8. april 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 6. maj 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 3. juni 2024 kl. 17:00 – 19:30 

 
 
 

Kennet – Formand 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 
 

Julie 
 
 

Helene 
 
 

Henriette 

Jeppe H. 
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Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


